

Protokoll STYM6

Sammanträde med GFS styrelse 2023/2024

Datum: 6:e mars 2024

Tid: 14.00-17.00

Plats: Eva Wibergs rum, Studenternas Hus

Närvarande:

Gabriella Näslund, GFS

Romina Houshmand, GFS

Ella Olausson, Göta studentkår

Joel Dahlman Zakrisson, Chalmers Studentkår

Sofia Börjesson Rintala, Chalmers Studentkår, från 14:40

Elin Nordin, SAKS

Taslina Syed Bastin, Konstkåren, till 15:26

Miriam Ståhlgren, Konstkåren, från 15:26

Stella Donning, HHGS

Hilda Persson, HHGS

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Mötet öppnas 14:01

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer

Sytrelsen beslutar

att välja

Gabriella Näslund som mötesordförande

Elin Nordin som mötessekreterare

Romina Houshmand som justeringsperson

Stella Donning som justeringsperson

§ 1.3 Godkännande av föredragningslistan

Styrelsen beslutar

att godkänna föredragningslistan med tillägg av diskussionspunkt:

- § 4.4 Uppdatering från GBG 7000+

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll

Bilaga 1

Styrelsen beslutar

att föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna

§ 1.5 Mötets offentlighet

Styrelsen beslutar

att hålla ett öppet möte

§ 1.6 Mötets beslutsamässighet

Styrelsen beslutar

att anse mötet beslutsamässigt

§ 2 Rapporter**§ 2.1 Rapport från GFS presidium**

Bilaga 2

Föredragande: Presidiet

En fråga i tillägg till den skriftliga rapporten är hur det har gått sedan Gabriella har gått ner på 50%. Hon har uppskattat prioriteringlistan som skapades inför detta och utgått från denna vilket har fungerat bra.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporterna till handlingarna.

§ 2.2 Presidiebeslut

Föredragande: Presidiet

Inga beslut har tagits.

Styrelsen beslutar
att lämna punkten.

§ 2.3 Rapport från kårerna

Fördragande: Respektive kår

Konstkåren: Konstkåren arbetar med att hitta studiesociala ytor. De har även haft ett tufft studentärende. Kåren är underbemannad och Miriam och Taslima täcker upp för detta. Miriam fortsätter arbeta med Fulhuset.

Chalmers: Pågående rekrytering av nästa års kårledning. Cortegen börjar närma sig och därmed en hel del förarbete. Även flytten från Lindholmen är ett pågående arbete med ständigt nya frågor.

HHGS: Har börjat komma igång och forma gemensamma visioner att arbeta med. En del av detta är att de vill kunna köpa ett hus. Även standardisering inom kåren för att underlätta överlämningar. Attraktiva studentlivet med målet att öka engagemanget. De har en lokalfråga där en hel källare behöver göras om med en veckas varsel.

Göta: Mycket hantering av anmälningsärenden. Rapport kring IT-fakultet och dess eventuella nedläggning har framkommit och Göta arbetar mycket med detta. Röstning sker för kårvalet just nu, det är jättemånga som har sökt till Fullmäktige. Valberedningen håller på med intervjuer till förtroendeposter, även där är det många som har sökt.

SAKS: Arbetar med inval till nya kårstyrelsen samt till övriga organ. Informerar även om att det kommer att hållas en vårbal den 18 maj.

Styrelsen beslutar
att lägga rapporterna till handlingarna.

§ 3 Beslutsärenden

§ 3.1 Antagande av reviderat åsiktsdokument

Föredragande: Ordförande

Bilaga 3

Styrelsen beslutar

att anta det reviderade åsiktsdokumentet med tillägg av punkten angående pensionssparande från det gamla åsiktsdokumentet.

§ 3.2 Val av arbetsgrupp för studentforums firande

Bilaga 4

Föredragande: Vice Ordförande

Styrelsen beslutar

att lägga ner firandet av studentforum 20 år den 17 maj.

att uppdraga Romina att ta fram för och nackdelar med de olika ekonomiska alternativen kring budgeten i studentforum.

§ 4 Diskussionsärenden

§ 4.1 GFS deltagande i pilotprojektet

Bilaga 5

Föredragande: Vice Ordförande

Förslag efter diskussion är att bjuda in Samantha Hookway och/eller Amelia Dray till STYM7.

§ 4.2 Uppföljning av Studenthälsa

Bilaga 6

Föredragande: Vice Ordförande

Romina uppfattade det som att arbetet kring studenthälsan ligger mer på de separata kårerna än GFS och undrar om det finns något GFS kan göra för studenternas hälsa. Påverkansarbetet för detta kanske mer är GUS respektive Chalmers studentkår och att arbetet sker mot de olika universiteterna. Dock upplevs workshopen som en bra nätverksträff och bra för att skapa bättre kommunikation mellan de olika aktörerna.

Trygghet och tillgång offentliga lokaler är två frågor kopplade till Studenthälsa och GFS.

§ 4.3 Uppdatering från Valberedningen

Valberedningen har börjat arbetet med att värva nya presidialer inför nästa år. De har postat på sociala medier samt ställt frågor till presidialer för att kunna ge en introduktion till uppdragen. Valberedningen vill lägga upp fler poster detta år än tidigare för att få större spridning. Det önskas även att de andra kårerna ska reposta på instagram för att sprida ännu mer.

§ 4.4 Uppdatering från GBG 7000+

Föredragande: Ordförande

Diskussioner har förts kring att Gabriella gärna får sitta kvar i GBG7000+ även när hon avgått som GFS ordförande. GFS roll i gruppen kommer inte förminska utan Gabriella tar över samverkansansvaret. Detta minskar risken för bortfall under överlämningar. Stella och Gabriella kommer sitta i en bedömargrupp för en markanvisningstävling. Gabriella kommer även låta efterträdaren sitta med i markanvisningstävlingen.

§ 5 Avslutning

§ 5.1 Övriga frågor

Uppdatering på NÄSP från Joel:

Joel får regelbundet från Pia och är uppe i 12 av 24 anmälda. Nu verkar det vara 6 av 12 från Chalmers. För att inte få klagomål kring diversiteten av studenter från kårer är det viktigt att samtliga kårer letar efter deltagare. Joel skickar ut mail till alla med mer detaljer kring vilka deltagare från vilka kårer som är anmälda. Helst fått ihop samtliga deltagare till måndag v.12

§ 5.2 Nästa möte

9 april 2024 kl 14.00-17.00 i Eva Wibergs rum, Studenternas Hus

§ 5.3 Mötesutvärdering

Bra stämning, respektfull ton och kul att HHGS nya företrädare är med.



§ 5.4 Mötets avslutande

Mötet avslutas 16:09